祖古貝瑪 2025 年一月份法會

祖古貝瑪是藏傳佛教之大師,是已故根造上師的轉世,其轉世靈童出世後由薩迦圓滿宮法王達欽仁波切所認證。



關於祖古貝瑪的過去生和現在的簡介可參考以下鏈結:

https://www.mahasandhi.org/book10/content_tc.html

在認證和坐床後,祖古他開始接受傳統藏傳佛教教育,並畢業於印度的宗薩佛學院—當今甚 負盛名的佛學教育機構之一。他也從當今一些最重要的薩迦上師那裡接受了許多教法,如薩 迦崔欽法王、薩迦達欽法王和宗薩蔣揚欽哲仁波切等。





仁波切的熱誠迎悅的教學方式如光明照耀佛法道上奧理,讓每人都能確實洞悉其中奧妙。無 論您是初學或是資深,他的指引都會為弟子帶來鼓舞氛圍,讓行者在修道上感到輕鬆並具足 信心。

仁波切將賜予以下教法:

- 1. 佛教簡介
- 2. 皈依
- 3. 七支祈請文與頂果法王和米滂仁波切的上師瑜珈

時間: 2025年1月24日星期五晚上7點

線上法會連結: 會透過電子郵件發送給已批准的申請人。

參與法會: 請前往鏈結報名 https://www.beclass.com/rid=294fdf6677694a739955

由於平台限制,本次教學主要對台灣的弟子開放。請使用下面的連結發送您的請求。來自其他地區有興趣參與者,也請發送訊息至您所在地區的電子郵件地址,我們將根據具體情況進行審核。

Tulku Pema teachings in January 2025

Tulku Pema is a Tibetan Buddhist master who is the reincarnation of the late Ven. Lama Kantsao. H.H. Jigdral Dagchen Rinpoche of the Sakya Phuntso Phodrang recognized his reincarnation.



A brief account of past and present life of Tulku Pema can be found here: https://www.mahasandhi.org/book10/content tc.html

After his recognition and enthronement, he started his education and graduated from the Dzongsar Institute in India, one of today's most prestigious Buddhist philosophical education institutions. He has received many teachings from some of the most important Sakya masters of our times, such as H.H. Sakya Trichen Rinpoche, H.H. Jigdral Dagchen Rinpoche, and H.E. Dzongsar Jamyang Khyentse Rinpoche.





Rinpoche's warm and inviting approach illuminates the path of the profound Dharma, making it accessible to everyone. Whether you're just starting out or a veteran, his nurturing guidance creates a supportive atmosphere where you can feel at ease and confident in your journey.

Rinpoche will be bestowing the following teachings:

- 1. Introduction to Buddhism
- 2. Refuge
- 3. 7-line prayers and Guru Yoga transmission from Mipham Rinpoche and Dilgo Khyentse Rinpoche

Time: 24th Jan 2025, Friday at 7 pm

Webinar link: It will be sent by email to the approved applicants.

Attending the teaching: please apply through this link https://www.beclass.com/rid=294fdf6677694a739955

Due to the platform's limitations, this teaching will be mainly open to students in Taiwan. Please send your request using the link below. Those from other regions interested in participating, please also send a message to the email address with your area of origin, and we will review your request on a case-by-case basis.